
Zápis ze zasedání Akademického senátu DFJP 

konaného 30. května 2018 od 13:00 hodin v zasedací místnosti DFJP 

Přítomni: :  Libor Kovář, Ing. Václav Lenoch, Ph.D., Ing. Pavel Lopour, Ph.D., Ing. Tomáš Michálek, 

Ph.D., Ing. Jiří Nožička, Ph.D., Ing. Jan Pokorný, Ph.D., Bc. Jiří Šlapák, Ing. Aleš Šmejda, 

Ph.D., Ing. Martin Šustr, Ing. Jan Chocholáč, Ph.D., Ing. Tomáš Lelek, Ph.D., Adam 

Bílek, Ing. Inna Zelenska 

Omluveni:  Ing. Petr Nachtigall, Ph.D. 

Hosté:   viz prezenční listina 

Program: 

1. Zahájení, jmenování skrutátorů.  

2. Schválení programu zasedání.  

3. Dlouhodobý záměr Dopravní fakulty Jana Pernera 2018.  

4. Statut Dopravní fakulty Jana Pernera.  

5. Výroční zpráva o hospodaření Dopravní fakulty Jana Pernera Univerzity Pardubice 2017.  

6. Rozpočet Dopravní fakulty Jana Pernera 2018.  

7. Výroční zpráva o činnosti fakulty za rok 2017.  

8. Projednání podnětu pracovníků Katedry elektrotechniky, elektroniky a zabezpečovací 

techniky v dopravě.  

9. Různé.  

10. Závěr.  

 

Ad 1)  Zahájení a jmenování skrutátorů  

Předseda senátu zahájil v 13:02 zasedání AS DFJP a přivítal členy AS i hosty. Přítomno bylo 13 

senátorů, 1 senátor se omluvil. Navrženi byli skrutátoři Libor Kovář a Ing. Jan Chocholáč, Ph.D. 

Hlasování: pro 11; proti 0; zdržel se 2. 

Ad 2)  Schválení programu zasedání 

Předseda senátu seznámil přítomné s navrženým programem zasedání AS DFJP. Předseda AS 

DFJP otevřel diskusi k návrhu programu zasedání. Senátor a předseda Legislativní komise AS DFJP Dr. 

Michálek navrhl stažení bodu č. 4 programu zasedání „Statut Dopravní fakulty Jana Pernera“ 

z důvodu, že členové Legislativní komise AS DFJP považují předkládaný návrh za problematický (návrh 

na změnu anglického názvu DFJP by vnesl do Statutu DFJP rozpor s platným zněním Statutu UPa; 

předkládaný návrh obsahuje vady, resp. změny nad rámec vyznačených změn, a to patrně z důvodu, 

že zpracovatel nevycházel při přípravě návrhu z aktuální verze Statutu DFJP). K nedostatkům návrhu 

se vyjádřil člen Legislativní komise AS DFJP Ing. Vnenk, který navrhl předložit případnou změnu 

Statutu DFJP menšího rozsahu formou novely, nikoliv návrhem kompletního nového předpisu. Děkan 



se stažením bodu č. 4 vyjádřil souhlas. Dále Dr. Michálek navrhl senátorům zvážit, zda z programu 

zasedání nestáhnout i bod č. 7 „Výroční zpráva o činnosti fakulty za rok 2017“, a to z důvodu 

nepřipravenosti návrhu ze strany předkladatele, resp. velkého množství chyb obsažených 

v dokumentu. Děkan požádal senát o projednání předloženého návrhu s příslibem, že nedostatky a 

chyby ve výroční zprávě budou před jejím zveřejněním odstraněny. Předseda AS DFJP navrhl změnu 

programu zasedání do následujícího znění: 

1. Zahájení, jmenování skrutátorů. 

2. Schválení programu zasedání. 

3. Dlouhodobý záměr Dopravní fakulty Jana Pernera 2018. 

4. Výroční zpráva o hospodaření Dopravní fakulty Jana Pernera Univerzity Pardubice 2017. 

5. Rozpočet Dopravní fakulty Jana Pernera 2018. 

6. Výroční zpráva o činnosti fakulty za rok 2017. 

7. Projednání podnětu pracovníků Katedry elektrotechniky, elektroniky a zabezpečovací 

techniky v dopravě. 

8. Různé. 

9. Závěr. 

Předseda AS DFJP dal hlasovat o pozměněném návrhu programu zasedání.  

Hlasování: pro 13.; proti 0; zdržel se 0. 

Ad 3)  Dlouhodobý záměr Dopravní fakulty Jana Pernera 2018 

Děkan DFJP seznámil senátory s předloženým návrhem „Aktualizace Dlouhodobého záměru 

vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti Dopravní 

fakulty Jana Pernera Univerzity Pardubice pro rok 2018“, který již byl projednáván a připomínkován 

na minulém zasedání AS DFJP. Dr. Michálek se dotázal, zda byly k předloženému návrhu vzneseny 

nějaké připomínky při projednávání Vědeckou radou DFJP. Děkan odpověděl, že nebyly. 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera Univerzity Pardubice projednal a schválil 
dokument „Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a 
inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti Dopravní fakulty Jana Pernera Univerzity Pardubice pro 
rok 2018“. 

Hlasování: pro 13; proti 0; zdržel se 0. 

Ad 4)  Výroční zpráva o hospodaření Dopravní fakulty Jana Pernera Univerzity Pardubice 2017 

Předseda AS DFJP vyzval děkana, aby krátce informoval senát DFJP o předložené výroční 

zprávě o hospodaření Dopravní fakulty Jana Pernera Univerzity Pardubice za rok 2017. Děkan krátce 

informoval senátory o důležitých bodech v předkládané zprávě a předal slovo tajemnici DFJP Ing. 



Tucauerové. Ekonomická komise AS DFJP projednala v předstihu s vedením DFJP předkládaný 

materiál. O jednáních a připomínkách k posuzovanému materiálu informoval přítomné senátory 

senátor a předseda Ekonomické komise AS DFJP Dr. Nožička.  

Návrh usnesení: 

Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal a schvaluje Výroční zprávu 

o hospodaření Dopravní fakulty Jana Pernera Univerzity Pardubice 2017 po zapracování formálních 

připomínek  členů Ekonomické komise AS DFJP. 

Hlasování: pro 13; proti 0; zdržel se 0. 

Ad 5)  Rozpočet Dopravní fakulty Jana Pernera 2018 

Úvodní slovo k tomuto bodu přednesl děkan DFJP a následně tajemník fakulty. Ekonomická 

komise AS DFJP se opakovaně sešla s vedením DFJP a důkladně projednala předkládaný materiál. 

Ekonomická komise AS DFJP neměla vážné připomínky k předkládanému materiálu a doporučila 

Akademickému senátu DFJP rozpočet na rok 2018 schválit. K projednávanému bodu proběhla krátká 

diskuse, do které se zapojil Dr. Nožička, Dr. Pokorný, Dr. Michálek, děkan DFJP a tajemník fakulty. 

Z diskuse mj. vzešel požadavek, aby byl ze strany vedení DFJP a z pozice tajemníka fakulty vyvíjen tlak 

na rozklíčování celouniverzitních nákladů, které tvoří téměř 20 % rozpočtu DFJP. 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera Univerzity Pardubice projednal a po 

zapracování formálních připomínek schválil rozpočet Dopravní fakulty Jana Pernera na rok 2018. 

Hlasování: pro 13; proti 0.; zdržel se 0. 

Ad 6)  Výroční zpráva o činnosti fakulty za rok 2017 

Děkan DFJP doc. Švadlenka představil předkládaný materiál. V následné diskusi vystoupil 

s připomínkami Dr. Michálek a upozornil na některé nejasnosti, chyby a formální nedostatky 

předkládaného materiálu. K požadavku na nutnost dopracování tohoto veřejného materiálu se přidali 

i někteří další senátoři. Následovala krátká diskuse, ze které vzešlo doporučení zapracovat 

předkladatelem vznesené připomínky senátorů do předkládaného materiálu před jeho zveřejněním. 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal a po zapracování připomínek 

senátorů schvaluje výroční zprávu o činnosti fakulty za rok 2017. 

Hlasování: pro 9; proti 0; zdržel se 4. 

Ad 7)  Projednání podnětu pracovníků Katedry elektrotechniky, elektroniky a zabezpečovací 

techniky v dopravě 

Předseda AS DFJP krátce informoval přítomné senátory s materiálem, který adresovali 

akademičtí pracovníci KEEZ předsedovi AS DFJP. V následné diskusi se vyjádřili zaměstnanci KEEZ 



i děkan DFJP. Předseda AS DFJP konstatoval, že tento podnět měl být primárně řešen na úrovni 

vedoucí katedry – vedení fakulty. Děkanem bylo přislíbeno iniciovat jednání mezi vedením, 

zaměstnanci KEEZ a příslušným odborem rektorátu s cílem vyjasnění situace a nastavení pravidel 

dalšího fungování systému školení. 

Ad 8)  Různé 

Dr. Michálek upozornil na problematiku anglického názvu fakulty, kdy nově navrhovaný 

název „Faculty of Transport Sciences“ nejenže opět není překladem českého názvu „Dopravní fakulta 

Jana Pernera“, což může vnášet zmatky např. do přihlášek projektů podávaných v angličtině, ale je 

také velmi blízký anglickému názvu FD ČVUT („Faculty of Transportation Sciences“). Děkan v následné 

diskusi zopakoval své stanovisko k této problematice a sdělil přítomným senátorům, že na minulé 

schůzi kolegia děkana nový název „Faculty of Transport Sciences“ podpořila většina zástupců 

jednotlivých kateder, ale že je připraven pokračovat v diskusi na toto téma. Děkan rovněž uvedl, že 

schůzka s novým rektorem UPa na toto téma, kterou slíbil iniciovat na zasedání AS DFJP dne 11. 10. 

2017, proběhla, ale výsledkem této schůzky je, že návrat k původnímu anglickému názvu „Jan Perner 

Transport Faculty“ není možný. 

Děkan DFJP informoval přítomné senátory o zamýšlených stavebních úpravách budovy DC 

DFJP. Byla diskutována otázka finanční spoluúčasti DFJP při modernizaci prostor DFJP. Děkan DFJP 

bude informovat senát o finančních otázkách spojených se stavebními pracemi na DFJP. 

Dr. Michálek informoval o proběhlé konferenci Implementace Metodiky 2017+, konané dne 

21. 5. 2018 v Brně. 

Ad 9)  Závěr 

Předseda AS DFJP poděkoval přítomným za účast a zasedání ukončil. Příští řádné zasedání AS 

DFJP je plánováno na 26. září 2018. 


